
Fra: Bjorn Tore Hesjedal <bjorn.t.hesjedal@gsk.com> 
Sendt: fredag 31. august 2018 13.32 
Til: Meland Motorsport Klubb; trond.egil@kvernbit.no; Eirik Bouwer 

Utne; svdale@broadpark.no; Morten Austegaard 
Emne: RE: Vedrørende grus og transport til Meland Motorsport Klubb 
 
Hei alle sammen 
 
Dette er det viktig å finne en god løsning på. Det er jeg overbevist om vi klarer. 
Trond Egil  og Svein Arne har full kontroll på historikken rundt denne grusen. Det samme har  Morten 
og sikkert Gunn-Tove. 
 
Jeg foreslår at det legges opp til et befaringsmøte på Fossemyra. Hvis det er ønskelig stiller jeg gjerne 
også. Jeg er vekkreist på ferie i neste uke. Derfor ber jeg dere fire om å finne et egnet tidspunkt for 
en slik befaring. 
 
IL Kvernbit er ikke kjent for å fravike avtaler, det ser jeg ikke for meg skjer denne gangen heller. 
Samtidig som Kvernbit selvsagt ikke kan gå god for beregnet hvor mye grusmasser som ligger på den 
gamle fotballbanen.    
 
Ser for  meg at når alle parter er innstilt på å finne en god løsningen – finner vi den. Vi innen idrett er 
kjent for å hjelpe hverandre. 
God helg og lykke til 
BT 
 

From: Meland Motorsport Klubb [mailto:nhmk@outlook.com]  
Sent: 30. august 2018 20:25 
To: trond.egil@kvernbit.no; eirik.utne@meland.kommune.no; postmottak@meland.kommune.no; 
Bjorn Tore Hesjedal <bjorn.t.hesjedal@gsk.com> 
Subject: Vedrørende grus og transport til Meland Motorsport Klubb 

 

EXTERNAL 

Til Kvernbit IL. 

 

Vi er blitt informert via tidligere styreleder Morten Austegaard at grusen fra fotballbanen nå 

er tilgjengelig og at Meland Motorsport Klubb må organisere bortkjøring av dette. 

Det har flere ganger vært nevnt muntlig fra Kvernbit at massene antakelig forurenset av 

granulat. 

Vi har ventet på denne grusen i flere år. 

Det blir nå forklart at grusen som er foreslått forurenset av granulat, haster å få bort og at om 

vi ikke ordner dette så vil entrepenør deponere dette på Frekhaug. 

Om grus er ubrukelig av miljøhensyn så er vel ikke deponi på Frekhaug stedet for grusen ? 

 

Hva er årsak til at gavebrevet vedlagt i denne mail, ikke innfries i sin helhet ? 

 

Gavebrevet er signert og er også en akseptert del fra kommunen sin side, av vår spillemiddel 

søknad til Meland kommune. 
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Gavebrevet er en stor andel, ca 10 prosent inklidert dugnads innsats av total budsjett. 

Dette medfører at reell påvirkning av kontanter for å gjøre ferdig banen er mye større enn de 

nevnte 10 prosent. 

 

Håper på en snarlig og minnelig løsning for alle parter, Meland Motorsport Klubb, Kvernbit 

IL og Meland Kommune. 

 

Vedlagt signert gavebrev.  

 

Vennlig hilsen 

Meland Motorsport Klubb  

Styre ved leder  

Gunn-Tove Kalnes Skjervheim 

 

 

 
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 

GSK monitors email communications sent to and from GSK in order to protect GSK, our employees, 
customers, suppliers and business partners, from cyber threats and loss of GSK Information. GSK 
monitoring is conducted with appropriate confidentiality controls and in accordance with local 
laws and after appropriate consultation. 
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